
 

Møtereferat 

Møte type Avdeling/gr Dato   Tid Sted 

Styremøte Malvik IL 03.11.20  1900 Klubbhuset 
Til stede     Jan Inge Hov, Trude Solem (teams), Bård Magnus Lyngen, Beate Simavik, Siri Eide, Steinar Lille, 
Merete R Larssen-Aas 

 
Meldt forfall: Kopi 

Karl Erik Berg 
Knut Radmann 
Ole Magnus Svarva (vara) 

 

Referent  
Merete R. L-A 

Møte slutt  
22.00 

Neste møte 
12.01.2021 

Antall sider 
3 

    
Saknr Saksopplysninger Ansvar Frist 

  
 

  

27/20 Årsmøtedato MIL 2021 
 
Årsmøte hovedlaget: 25. mars 2021 -vedtatt 
 
Sak til årsmøte: vedta medlemskontingent 
 
Avdelingene må ha avholdt sine årsmøter tre uker før, altså innen 4. mars 2021 
 
Årsmøter satt:  
Håndball: 02. mars 2021  
Fotball: 04. mars 2021 
 

 

 

 

 

 

 

Alle 

 

28/20 LAM / treningsavgift  
 
LAM fordeles med same utgangspunkt som før 
 
Treningsavgiften er fordelt ut fra antall medlemmer pr 30.10, LAM har vi fått, moms kommer 
ca 21.des.  
 
LAM: E-sport får ikke grunnbeløp a kr 3000 for 2020 pga i prøveår.  
 
Midler blir fordelt før årslutt.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Siri 

 

 

 

 

 

29/20 Friidrett ønsker timer i hall vinteren 2021 
 
DL har funnet ledig tid i YMS og sendt henvendelse til MIR med ønske om treningstid fra 
januar. Messebygget kan også være et alternativ.  
 
Friidrett blir med i hallfordeling når innrapportert i idrettsregistrering 2021. 
 
Friidrett har leder og kasserer på plass. Ønsker flere kandidater til styret.  
 

 
 
Merete 

 

30/20 Status medlemsnett 
 
Varierte tilbakemeldinger fra avdelingene, mye mas fra DL for å sikre oppdaterte lister.  
 
Medlemmer som ikke har betalt på flere år, hva gjør vi med dem?  
Mange ubetalte fakturaer fra medlemmer for 2020. Mange ligger med feil epostadresser.  
 
Prosjekt rydding medlemmer 
 

1) Rutiner for håndtering av medlemsnett 
2) DL starter en manuell jobb med å sende ut brev pr post til de som ikke har betalt / 

feil epost.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Merete 

 



31/20 Ikke besluttede saker 
 
Ingen 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

32/20 Office 365 
 
MIL inngår avtale med Atea. Merete tar kontakt for iverksetting 
 
Behov for felles lagringsplattform for Malvik IL.  
 

 
 
Merete 

 

33/20  Budsjett 2021 
 
Hovedlag og alle avdelingene må lage to ulike budsjett for 2021: ett budsjett for normalt år 
og ett koronajustert budsjett 
 
Budsjettmøte hovedlaget: 12.01.2021 
 
Her må blant annet avklares:   
 
Spesielle utgifter å ta hensyn til?  
 
Lønnskostnader 
 
Kostnad nytt regnskapssystem 
 
Fordeling avdelinger 
 
Sponsorinntekter med mer 
 

 
 
Alle 
 
 
 

 

34/20 Nytt regnskapsprogram – status og implementering – info til kunder og leverandører 
 
Det er ønskelig med en økonomigruppe for MIL: 3-5 stk som kan hjelpe alle avdelingene, en 
gruppe og som kan fungere som ressurspersoner for MIL og som kan systemet godt nok til å 
kunne bistå ved behov.  
 
Merete sender ut nye epostadresser med tilhørende passord til avdelingslederne. Disse 
epostene er tilknyttet det nye regnskapssystemet. 
 
Styreleder sikrer kontrakt med det nye regnskapssystemet. Kontrakt sendes på rundgang i 
styret før signering.  
 
Infobrev til våre leverandører sendes først etter møte med kontakt i Økonomsenteret 
 
 
 

 
 
Alle 
 
 
 
Merete 
 
 
Jan Inge 
 
 
Siri/Merete 

 

 

 

 

 

 

10.12 

35/20  Info regnskap avdelinger 2020 
 
Regnskap fra avdelingene skal sendes til økonomiansvarlig senest 7.mars 2021 
 
 
 

 
 
Alle 

 



 Eventuelt 
 

- Sponsor: SMN har inngått avtale kun med fotball. Anbefales å søke støtte i fond og 
prosjekter.  
 

- Plassering ny ungdomsskole: Plassering av skolen har blitt vedtatt bygges på gress. 
Vedtaket ble gjort av kommunestyret 07.12.20. I vedtaket står Malvik Idrettsråd 
som kontaktpunkt både i prosjekt- og anleggsfasen. 
MIL står samlet og vil være på offensiven for å få best mulig løsning for idretten. 
Aktuelt med kreativ gruppe for MIL samlet for å finne løsning for erstatningsarealet? 
Ønskelig med tett samarbeid også med VHK og Turn&RG. Alle må tenke på om vi 
har aktuelle kandidater.  
 
Hovedstyret sender henvendelse til avdelingsledere med tanke på jobben opp mot 
Idrettsrådet.  
 

- Leder håndball informerer om at styremedlem og sponsoransvarlig i håndball har 
trukket seg ut av styret med umiddelbar virkning. Kontaktpunkt for sponsor 
håndball er nå nestleder i håndball.  

 
- Håndball har bedt om å kun ha det eldste kullet på allidrett i januar. Dette pga 

smittevernhensyn.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
Jan Inge 

 

 
 
 
 


